
   
 

Motie: “Edelweiss….Buurtstallingswijs ? ” 

De raad van de gemeente Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 28 mei 2020, 

Constaterende dat 

- De gemeente Haarlem het fietsgebruik van haar inwoners wil stimuleren; 

- Fietsen immers goed is voor het milieu en de volksgezondheid; 

- Er een tekort is aan stallingsplekken voor fietsen en er voor buurtstallingen wachtlijsten 

bestaan; 

- In de wijk Rozenprieel de poort van het Edelweiss- gebouw momenteel door diverse 

buurtbewoners gebruikt wordt om hun fietsen te stallen; 

-  In het recente verleden een van de gebouwdelen van Edelweiss ingericht en in 

gebruik was als fietsenstalling voor werknemers van de gemeente; 
- Edelweiss een gemeentelijk pand is dat in Q3 van 2020 als CPO-project in de verkoop gaat; 

Overwegende dat 

- De wijkraad Rozenprieel heeft aangegeven dat zij graag zou willen dat na de verkoop er een 

officiële buurtfietsenstalling in de poort gerealiseerd wordt; 

- Er vooralsnog geen deugdelijke onderbouwing of onderzoek gedaan is naar de 

behoefte aan een buurtfietsenstalling op deze locatie; 
 

Verzoekt het college  

- Om samen met de wijkraad Rozenprieel een buurtonderzoek uit te laten voeren naar de 

fietsparkeerbehoefte in de buurt van Edelweiss; 

- Als uit het onderzoek naar voren komt dat er een reële behoefte is aan een 

buurtfietsenstalling, de raad te informeren over de mogelijkheden om een 

buurtfietsenstalling op te nemen in de verkoopvoorwaarden van het Edelweiss- gebouw; 

- Of te onderzoeken of een buurtfietsenstalling op een andere locatie in de buurt gerealiseerd 

zou kunnen worden; 

- Het onderzoek te financieren uit het jaarlijks budget van 400.000 euro beschikbaar gesteld 

door het college voor onderzoek, voorbereiding en afstemming en huur/bijkomende kosten 

van panden voor fietsparkeren; 

En gaat over tot de orde van de dag, 

PvdA Haarlem 

Actiepartij Haarlem 

ChristenUnie Haarlem 

Trots Haarlem 

SP Haarlem 


